
Protokół Nr VIII/XXII/2020 

z obrad XXII Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 4 września 2020r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 14 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Ponadto w sesji uczestniczyli Pan Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Przemyślu Janusz Hołyszko oraz Radny Rady Powiatu Przemyskiego  

Pan Tadeusz Dacko. 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Maria Sumka, Zofia Czerwonka, Kazimierz 

Szkółka, Mieczysław Dunik, Jerzy Opala.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XX i XXI sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     6. Podjęcie uchwał: 

           - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

    - w sprawie wydzierżawienia bezprzetargowego nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat. 

     7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

     8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 



Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXII Sesji, przywitał radnych, sołtysów, przybyłych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy.  

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXII Sesji.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o włączenie do porządku obrad jeszcze jednej 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Przemyskiego na realizację zadań z zakresu modernizacji dróg 

powiatowych na terenie Gminy Stubno. Radni uwag nie mieli. Porządek obrad 

po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4 

Protokoły z obrad XX i XXI  sesji zostały wyłożone przed sesją do wglądu 

radnych i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołów radni nie zgłosili. 

Protokoły w głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach wprowadzamy: darowizna 

na budowę świetlicy w Nakle, zwrot podatku VAT, subwencję ogólną z budżetu 

państwa, dotacje celowe z budżetu państwa na realizację zadań bieżących  

i własnych gmin, dotację na dofinansowanie zadania usuwania wyrobów 

zawierających azbest. W wydatkach m. in. środki na wykonanie kładki na ciągu 



wodnym w Stubienku przeznaczamy na wykonanie nawierzchni na drodze 

gminnej w tej miejscowości, remont chodnika przy drodze powiatowej  

w Kalnikowie, modernizacja dróg gminnych w Gajach, wykonanie nawierzchni 

na drodze gminnej w Stubnie, przesunięcia w działach Oświata i wychowanie, 

usuwanie wyrobów zwierających azbest.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Przemyskiego na realizację zadań z zakresu modernizacji dróg powiatowych na 

terenie Gminy Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W § 1 

Uchwały Nr XVI/89/2019 Rady Gminy w Stubnie z dnia 20 grudnia 2019r.  

w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na realicvją zadań 

związanych z modernizacją dróg na terenie Gminy Stubno wprowadzamy 

zmiany: pkt 1 otrzymuje brzmienie „remont chodnika przy drodze powiatowej 

nr 1823R Stubno-Kalników-Korczowa, w miejscowości Kalników – 55 000zł”.  

Skreśla się pkt 3. 

Upoważnia się Wójta Gminy do podpisania stosownego aneksu do 

porozumienia z Powiatem Przemyskim. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wydzierżawienia bezprzetargowego nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem  

o przedłużenie umowy dzierżawy części działki Nr 3393 o pow. 11,50ha  

w Kalnikowie zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działka stanowi mienie 



wiejskie sołectwa Kalników. Zebranie wiejskie pozytywnie zaopiniowało 

wniosek o przedłużeniu umowy na okres 5 lat. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

Głos zabrał Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Przemyślu Pan Janusz 

Hołyszko. Podziękował za zaproszenie na sesję i przedstawił jakie zadania 

inwestycyjne udało nam się zrealizować na terenie gminy Stubno. Podziękował 

radnym za współpracę i pomoc finansową w realizacji zadań gminy z powiatem.  

Liczy na dalsze wsparcie w realizacji zadań na drogach powiatowych na terenie 

gminy Stubno. Został ukończony remont mostu na Potoku Kołomieńskim.  

W przyszłym roku będzie prowadzona modernizacja mostu na Potoku 

Krzywula. 

Pan Wójt na ręce Pana Dyrektora złożył serdeczne podziękowania wszystkim 

pracownikom Zarządu Dróg Powiatowych zaangażowanych w remont mostu na 

Potoku Kołomieńskim. Oby nasza współpraca zawsze tak owocnie się układała. 

Następnie Pan Wójt zaprosił wszystkich radnych i zaproszonych gości na 

uroczyste otwarcie wyremontowanego mostu.  

Ad. 8 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1325. 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 


